
 

 

Αθήνα, 17 Φεβρουαρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Στο Πέραμα μεταβαίνουν οι Κορυδαλλιώτες για εμβολιασμό» 

Σε συνέχεια της από 1/2/2021 ερώτησής μου αναφορικά με τα κέντρα εμβολιασμού 

της Β’ Πειραιά (Α.Π.3758 ) ενημερωνόμαστε από το korydallosnews.gr πως ο δήμος 

Κορυδαλλού έμεινε τελικά χωρίς εμβολιαστικό κέντρο για τον κορωνοϊό, παρότι είχε 

ανακοινωθεί επίσημα και ο δήμος είχε προχωρήσει στη διαμόρφωση χώρων στο 

οίκημα που βρίσκεται στον προαύλιο χώρο του Δημαρχείου. 

Αυτό έχει ως αποτέλεσμα, «οι πολίτες που αρχικά στέλνονταν στο Κρατικό Νικαίας 

για εμβολιασμό και μετά στο Χαϊδάρι, στο Αττικό Νοσοκομείο, τώρα τους 

αποστέλλουν στο εμβολιαστικό κέντρο του Περάματος!» 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως ακόμα η Κυβέρνηση προβαίνει σε 

δηλώσεις για τα 1018 εμβολιαστικά κέντρα  

Eρωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Για ποιο λόγο δεν έγινε τελικά εμβολιαστικό κέντρο στον Κορυδαλλό; 

2. Προβλέπεται να δημιουργηθεί εμβολιαστικό κέντρο στον Κορυδαλλό και αν 

ναι, εντός ποιου χρονοδιαγράμματος; 

3. Πού μπορούν να μεταβούν τελικά οι κάτοικοι Κορυδαλλού για εμβολιασμό; 

4. Με ποια κριτήρια επιλέγεται ποιος θα μεταβεί σε Κρατικό Νίκαιας, ποιος σε 

Αττικό Νοσοκομείο και ποιος σε εμβολιαστικό κέντρο Περάματος; 

5. Το εμβολιαστικό κέντρο Περάματος ποιες περιοχές εξυπηρετεί; 

6. Πόσα άτομα απασχολούνται στο εμβολιαστικό κέντρο Περάματος; 

7. Πόσοι εμβολιασμοί έχουν γίνει μέχρι σήμερα στο εμβολιαστικό κέντρο 

Περάματος και ποιος ο καθημερινός μέσος όρος προσέλευσης για 

εμβολιασμό; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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